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A
r 2004 avslu-
tades mycket 
olyckligt för 
USS. Våra två 

innersta vågbrytare vek 
inåt hamnen. Sanno
likt har förtöjning-
arna gått av. Från 
innersta vågbryta-
ren lossnade halva 

sidan och bara försvann. Detta skedde dagarna 
före jul vid mycket hård sydvästlig vind. 1994 
sjösattes dessa vågbrytare till en kostnad av 
700 000 kr. Den 8 januari var leverantören i 
Uppsala och vi gick ut med båt och tittade på 
vågbrytarna. Övriga vågbrytare såg ut att ligga 
fast och vi överenskom att det skulle räknas på 
kostnaderna mellan förhållande reparation och 
nyinköp. De båda yttersta vågbrytarna såg ut 
att ligga fast. Eventuellt skulle vi kunna använ
da de två yttersta på annat sätt. Vi kan således 
förvänta oss stora kostnader för nya vågbrytare 

INTE NOG MED DETTA. Vid stormvindarna i janu
ari så visar det sig att även den 3:e delen av 
vågbrytaren brutits in mot 500-bryggan så att 
den låg endast några meter från akterstolparna. 
Även på denna vågbrytardel lossnar betongsi
dan under vattnet. Detta upptäcks den 12/1. Det 
som hände innebar att snabba åtgärder måste 
vidtas så vågbrytaren inte går in i 500-bryggan 
och förstör denna. 

ALLAN PETTERSSON SOM ÄR EN handlingens 
man tar tag i detta. Ordnar en bogserbåt som 
ligger uppe i Fyrisån. Lördag morgon den 15 
januari fanns 10-talet USS-are i hamnen som 
kallats in genom vår hamnchef Janne Olsson 
och Allan . Efter en otrolig arbetsinsats, som 
inte var helt problemfri, kunde de fyra vågbry
tardelarna lösgöras och bogseras ner till vårt 
varv där de nu ligger skyddade. Två av dem är 
helt förstörda och två av dem skulle möjligen 
kunna användas som bryggor eller liknande. 
För detta krävs dock ett storl reparationsarbete 
och frågan är om detta kostnadsmässigt är en 
vettig lösning. Att använda dem som vågbry-

tare igen är uteslutet. 
ETT STORT TACK TILL ER SOM ENGAGE
RADE ER I DETTA och med detta sannolikt 
räddade vår 500-brygga. 

I DAGSLÄGET ÄR PLANERNA ATT snarast lyfta våg
brytarna upp land vid varvet. Det kan vara så , 
att trossförtöjningarna nötts av mot någon sr-'\1 på botten. (Så skedde för ett par år sedan m\✓i 
den inre vågbrytaren. Detta åtgärdades ganska 
omgående och har inte haft någon påverkan på 
det som nu skett). Vid beställning så kan nya 
vågbrytare vara på plats sista veckan i april 
d v s  efter 1:a sjösättningshelgen. En sådan 1 
ställning måste då ske inom en snar framtio. 
Enligt uppgift är vågbrytarnas konstruktion nu 
annorlunda så att betongsidan inte skall kunna 
lossna som nu skett då betongen troligen "ridit" 
mot bottnen i den hårda vinden. Observera att 
detta enbart är spekulationer. Svaret får vi då 
vågbrytarna kommit upp på land. 

GARANTITrDEN HAR GÅTT UT (fem år). Vi har för
sökt att försäkra vår hamnanläggning inklusive 
vågbrytare, men inget försäkringsbolag har 
ställt upp på detta. Normalt sett så ska vågbry
tare hålla 20-30 år, men om förtöjning släpper 
så kan sådant här hända i hård vind. Orsakerna 
kan i nuläget bara spekuleras i och svaret får vi 
då vågbrytarna kommer upp på land och när 
dykare gått ner och sett över förankringarna. 
Återstår också att se över hur finansiering skall 
gå till. 

NÅGON KANSKE STÄLLER SIG frågan om vi be
höver vågbrytare. Medlemmar som har sina 
båtar allra längst in i hamnen kanske skulle 
klara sig vid hårda sydvästvindar. Styrelse;-• 
uppfattning är att vi måste ha en skyd� 
hamn. Utan vågbrytare så kan både 500- och 
400-bryggan helt förstöras av de krafter som
ryck från båtar och hårda vindar kan sUilla till
med. Självklart skulle också båtar förstöras vid
mycket hårda vindar från sydväst. Sydväst är ju 
också den vanligaste vindriktningen på Ekoln.
Styrelsen kommer att arbeta för all ha vågbry
tare på plats inför sommaren. Ertersom beställ-
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ning måste göras snarast så kommer vi att ar
beta vidare med detta. Tanken om ett extra 
medlemsmöte i frågan har varit aktuell. Det 
kan dock konstateras att ett extra möte skulle 
komma mycket nära årsmötet tidsmässigt. 
(Kallelser, tid för möte efter kallelse och fram-

;agande av offerter m m). Styrelsen som arbe
L, för medlemmarna kommer att presentera

lösning och förslag om finansiering vid årsmö
tet. OM DU HAR SYNPUNKTER SÅ MED
DELA STYRELSEN DETTA GENOM HEM
TELEFONER ELLER MAIL. 

(,o KOSTNADSÖKNINGAR SÅ kan man fråga sig
om vi skall dra ner på något annat. Min uppfatt
tning är att om vi börjar eftersätta annat under
håll så kommer detta att ge högre kostnader i 
framtiden. En "mersatsning" som styrelsen har 
för avsikt att göra inför 2005 är ungdomsverk
samheten. Kostnader för pontoner får inte på
verka den satsningen som är långsiktig och gör 
att USS lever vidare som en ideell förening 
med duktiga kappseglare och kreativa ungdo
mar. Projektgruppen som arbetar vidare med 
vår ungdomssatsning gör ett utomordentligt ar-

J.i&'Ukl1P 

bete och har redan kommit långt i detta. Det är 
hedrande för USS att enligt Svenska Seglarför
bundet ha blivit antagna som "Ungdomsvänlig 
klubb" och detta ställer också krav på oss, bl a 
med Bergaskolans seglarprofil. 

JAG VAR NER OCH SKREV PÅ vaktlistan på nyårs
dagen. Konstaterade att många endast fyllt i 
vaktnatt och helt glömt bort eller struntat i att 
fylla i aktivitetsarbete som är obligatoriskt. 
Samma regler gäller för uteblivet aktivitetsar
bete som för utebliven vaktnatt. Det är mycket 
som behöver göras och Du kan bl a bidra med 
att hjälpa till i ungdomsverksamheten (finns 
bl a datum för rustning av klubbens båtar som 
Du kan hjälpa till med. 

DETTA ÄR NOG DET LÄNGSTA "Kapten har ordet" 
som jag skrivit, men jag ser det som nödvän
digt att informera om de frågor och "bekym
mer" som drabbat oss alla. Väl mött på årsmö
tet den 12 mars 

Lars-Eric "Lasse" Söderström 

Ordförande 

f'örslaq staQq€ändrinqar 
inför USS:s Arsmöt€ 2005 

5 har med anledning av styrelsens beslut om speciell satsning på ungdomsverk
samheten funnit att Ungdomsansvarig skall ingå i styrelsen med rösträtt. Detta är ett 
led i vår framtida utveckling och detta medför också vissa ändringar avseende kapp
seglingssektionen. Detta med anledning av att stadgarna avseende våra sektioner 
skall ligga i paritet med varandra. Förslaget framlagt och godtaget av styrelsen vid 
styrelsemötet den 10 januari 2005 (Enligt stadgarna skall förslag om ändring av 
stadgar inlämnas till styrelsen 30 dagar före årsmötet). 

Forts. s6 
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Inom parentes angivet borttages och ersättes med 
kursiv text. Tillägg anges med kursiv text. 

§6
Styrelsen består av ordförande, vice ordförande, 
kassör, (eskaderchef) kappseglingsansvarig, 
ungdomsansvarig, sekreterare, hamnchef, 
varvschef, intendent, klubbmästare och klinten
chef. För var och en av de (sju) sex sistnämnda
en suppleant. Som suppleant för (eskaderchefen) 
kappseglingsansvarig utser kappseglingssektio
nen vem som skall vara suppleant vid styrelse
möte. Som suppleant för ungdomsansvarig 
utser ungdomssektionen vem som skall vara 
suppleant vid styrelsemöte. 

§ 16
Vid årsmötet förekommer följande ärenden 

14. Val av

c. 6 suppleanter i Styrelsen med för dem
fastställd turordning för en tid av 2 år

Val av 5 personer som skall ingå i (ka
ppseglingskommitten) kappseglings
sektionen med för dem en fastställd
turordning för en tid av 2 år.

Val av 5 personer som skall ingå i
ungdomssektionen med för dem en
fastställd turordning för en tid av 2 år.

§ 22:2
Ungdomssektionen 

St 3 
(Vid USS :s årsmöte väljes två personer, juniorle
dare, att vara ansvariga för ungdomar i USS och 
att ansvara för sektionen och dess verksamhet. 
Dessa väljes för en tid av två år och med nyval 
för var och en av dem vartannat år) 
Sektionen leds av ungdomsansvarig och består 
dessutom av fem personer som blivit valda en
ligt stadgarna §16 punkt 14c, st 3 
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St 4 
(Juniorledarna utser själva medhjälpare inom 
sektionen) 
Ungdomsansvarig utser områdesansvariga av 
de till sektionen valda. 

St 7 
(Juniorledarna) Ungdomsledaren ansvarar för
skötsel och vård av båtar och annat som in 
sektionens verksamhet. 

St 8 
(Juniorledarna skall adjungeras till USS:s styrel
semöten) Utgår med anledningen av att ni=
domsledaren ingår i styrelsen. 

St 9 
(Juniorledarna är under verksamhetsåret skyldi
ga att hålla USS:s styrelse underrättad om verk
samheten och vid viktiga beslut få styrelsens 
godkännande.) Utgår med anledning av att 
ungdomsansvarig ingår i styrelsen samt att 
detta finns med i St 5. 

§ 22:4
St 2

Sektionen leds av (eskaderchefen) Kappse
glingsansvarig och består därutöver av fem 
personer som blivit valda enligt stadgarna §16 
punkt 14c, st 2 

St 4 (Nytt) 

Kappseglingssektionens verksamhetsår är f";ik!;.
111 - 31112. Sektionen skall inför va,:je V',.. .f
samhetsår lämna förslag till USS:s styrelse om 
budget inför verksamhetsåret. Sektionen skall 
till USS:s styrelse efter verksamhetsårets slut 
lämna verksamhetsberättelse, budgetredovis
ning och inventarieförteckning 

St 5 (Nytt) 
Dessa statuter ingår som en del i USS:s stadgar 
och sektionen har i övrigt att följa USS:s stad
gar och ordningsregler. 

USS:s Styrelse 

Uss-AKTU1o:111:1· 
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��\�=° Klubbmästeriet ���� 

ArsTllötE 12 mors 
i k1ubbhusd k1 16.00 

Dör€ftu bjudu K1ubbmöstmd på s€dvon1iqt Buffi: 
vi kommu öv€n trodition€11t 

ho PUB i samband m€d d€tto, viss und€rhå11ninq. 

Ti11 vår€n 

Välkomna önskar 
Anni€ o Kajsa 

Vårbr4tninqsf€st 
finns planer på en loppis är planerad och anordnas när båtarna är i sjön 

; Ros€rsb€rqs€skad€rn 't-5 juni 

[ Tradition€11t Midsommarfirand€ 2't-25 juni I 

Kräftkör€t 
Nåqon qånq i Augusti (datum €j foststö11t) 
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Kalendarium 

OSS-verksamhet år 2005 

Datum för aktivitetsarbeten finns i pärmen i klubbhuset där Du kan anteckna Dig. 

Mars 

21 SM05/04 

April 
•\ 

23-24 Sjösättning kvl-2-3-4 (se anslag och hemsida)

30 Sjösättning kv 5-7 

Maj 

1 Sjösättning kv 5-6-7 (se anslag och hemsida) 
!i

11-12 Sjösättning kv 8 kl 17-20 (se anslag och hemsida)

13 Medlemsmöte för nya medlemmar 18.30, övriga 19.30 

14 Klintenstädning 

17 Vagnar till ESK 

18 Medlemsmöte 

23 Varvs städning 

För eventuella ändringar och uppdateringar av kalendariet; se USS'hemsida. 

www.uss.c.se 

USS unqdomssatsninq 
USS tillsatte under hösten en projektgrupp med 
uppgift att granska och föreslå åtgärder för att ut
veckla ungdomsverksamheten. Gruppen för USS 
Ungdomssatsning presenterade efter några in
tensiva veckor sina förslag i en PM. Den intress
serade kan hitta· den på USS hemsida under Ung

domssektionen. Underlaget diskuteras även med 
Svenska Seglarförbundet och utgör underlag för 
USS ansökan om bidrag inom ramen för statens 
satsning av "idrottsmiljarden". 

Inför säsongen 2005 föreslår vi att: 

• USS rustar fyra klubbåtar 606 varvid en eller
helst två bättre begagnade båtar köps in.

• En "tränarpol" organiseras så att seglingsin
tresserade kan omhändertas under säsongen.

• Lägerverksamhet och andra aktiviteter för de

8 

yngsta går vidare som tidigare. 

Vidare kommer ungdomsverksamheten vid USS 
att organiseras som en egen sektion med utökad 
bemanning och ansvar. Medlemmarna kom�) 
att väljas vid årsmötet. När den nya organisal:-v! 

nen kommit igång kan projektgruppen avveck
las. 

De förslagna åtgärderna innebär att Bergas�•
lans behov av båtar kan tillgodoses. Genom ' 
Ian kommer ett ökande antal ungdomar att bli 
hemmastadda med miljön vid Skarholmen och 
dess båtklubbar. USS liksom ESK och UKF är 
beredda att i samverkan ta hand om intresserade 
ungdomar och erbjuda möjligheter till segling 
oberoende av förkunskaper och intresse. 

För projektgruppen - L Wallin 

USS·AKTUELLT 
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USS Gratulaar 
Kj€1l Eriksson 60 år 

Den 19 januari fyllde 
Kjell Eriksson 60 år. 
Kjell, som för några 
år sedan flyttade till 
Mariestad, har trots 
flytten fortsatt att 
vara USS:are. Kjell 

mgivande i den lilla sektion (med speciellt ut
valda medlemmar), som kallas "vin- och skidsek
tionen" då denna sektion träffas i Sälenfjällen. 

Under sin tid i USS som eskaderchef var han en 
mycket entusiastisk och engagerad ledare som 

·"'g med sig medlemmar för att kappsegla. Bl a
;ades han 1990 få ett tjugotal Uppsalabåtar att

delta i Kappseglingen Gräsö Runt. Kjell var 
också drivande och organisatör då USS var vär
dar för SM och RM för Mälarbåtar 1991. 

Då USS arrangerat mästerskap har Kjell under 
alla år ställt upp som domare och har visat stort 
intresse för allt som händer i USS. 

Kjell är Internationell seglingsdomare, vilket 
är den högsta kompetensen som går att få. Han är 
också utbildare av domare inom svensk segel
sport. 

Kjell har inte bara segling som intresse, han är 
dessutom en skicklig hantverkare som har föräd
lat sitt boende, byggt ett permanent båthus för sin 
M 30:a vid sin tomt i Mariestad. Han har också i 
Mariestad byggt ut och förbättrat sitt kök, och 
dessutom byggt ett orangeri. Detta eftersom 
Kjell, som många vet, är en kock på "proffsnivå". 
Kjell är och kommer alltid att vara en uppskattad 
medlem i USS. 

Valdemar Hjelm 

:JConferens & ?esfvtininy 

Oss-AKTUELLT 

Väffomna fil/ en unik miljö 

Lövängsvägen 39, 756 55 Uppsala. Tel. 018-32 42 08 Fax 018-32 42 30 

www.almatrading.se E-post: info@almatrading.se 
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V €rksamh€tsb€rätt €IS€ 
Härmed avger Upsala Segel Sällskap följande verksamhetsberättelse för verksam
hetsåret 1 januari 2004 - 31 december 2004. Sällskapets 97:e verksamhetsår 

Medlemmar 

Antalet medlemmar vid verksamhetsårets slut var totalt 975, varav 286 familjemedlemmar, 45 he�
medlemmar och 131 veteraner, med följande åldersfördelning: \_ _),) 

per 04-12-31 per 03-12-31 
män kvinnor män kvinnor 

0-2 år 3 1 2 
3-6 år 6 5 6 4 
7-12 år 21 26 24 23 Ui 
13-20 år 57 54 20 24 
21 år - 608 194 588 172 
Totalt 695 280 638 225 

Båtar 

Vid verksamhetsårets slut har medlemmarna 

per 04-12-31 per 03-12-31 per 02-12-31 
Segelbåtar 329 334 333 
Motorseglare 15 15 17 
Motorbåtar o övr. 181 164 163 
Totalt 525 513 513 

Styrelse och suppleanter 

Under verksamhetsåret har styrelsen bestått av 
� ) 

Ordförande Lars-Eric Söderström 
Vice ordf. Bo Hagman 
Kassör Bo Anjou 
Sekreterare Leif Engqvist 
Suppl. Johnnie Bengtsson 
Klubbmästare Annie Bengtsson 
Suppl. Kaisa Elgh 
Klintenchef Per Rang 
Suppl. Rune Larsson 
Eskaderchef Fredrik Mattsson 
Suppl. Någon ur kappseglingskommitten 
Intendent Jan Lundmark 
Suppl. Tommy Fredriksson 

10 

Hamnchef 
Suppl. 
Varvschef 
Suppl. 

Jan Ohlsson 
Michael Ericsson 
Allan Pettersson 
Tomas Candert 

U ngdomssektionen ,I i) 

Juniorledare Rolf Spörndly 
vice juniorledare Peter Pavek 
Kappseglingskommitten har under året bestått av 
Pär-Bertil Eklund, Ellinore Bertze, Britt-Inger 
Nyberg och Björn Eriksson. Styrelsen har till sig 
under året adjungerat Thomas Siitt som redaktör 
och Christer Olsson som webbredaktör. 

Uss-AKTUELt:r 
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Möten 

ÅRSMÖTE HÖLLS DEN 13 mars med sedvanliga 
mötespunkter. Två medlemsmöten utöver årsmö
tet har hållits; ett i maj då bl. a. nya medlemmar 
informerades om verksamheten och inbjudna 
gästerna Göran Juninger och Martin Åberg från 
Larmtjänst berättade om aktuell lagstiftning och 
m de insatser som Larmtjänst gör. 

PÅ MEDLEMSMÖTET I november beslutades om 
preliminär hamnavgift för kommande år samt 
diskuterades framtida verksamhet och priorite
ringar. Efter mötet visade Conny Kjellberg ett 

•
0 ,spel inom ramen för USS satsning på ung

,1sverksamheten. 

STYRELSEN HAR UNDER ÅRET hållit 10 styrelsemö
ten, varav ett särskilt möte för budgetfrågor hölls 
i början av februari. Expeditionen i klubbhuset 
har normalt haft öppet på onsdagar april-oktober 
med uppehåll under semester- och seglingstid. 
Leif Engqvist 

D€lrapportu från 
vuksamhdsansvariqa 

Intendenturen 

KLUBBHUSET HAR ÄVEN detta år skötts på ett före
dömligt sätt av vår klubbhusvärd Frideborg 
Hagman och hennes man Bosse. Ett stort tack 
till Frideborg och Bosse. Klubbmästarna Annie 

4ttgtsson och Kajsa Elgh har under året kom-
_terat och ersatt försliten utrustning i klubb

husets kök. Kajsa och hennes man Peter har satt 
upp en isärdragbar fond i klubbhusets övervå
ning. Ett stort tack även till dessa. Furuborden 
och bänkarna i undervåningen har slipats och 

'cats om. 

ÖVERSYN OCH REPARATION av staketet i hamnen 
utfördes under våren. Ungdomssektionens "Bus
ter" har försetts med ny utombordsmotor, som 
utfallit till användarnas belåtenhet. Till denna 
båt har också anskaffats en enklare båttrailer för 
att underlätta hanteringen vid sjösättning, upp
tagning för service och vinterförvaring etc. Båda 
båtarna har denna vintersäsong hyrts in i Nordvi-

Uss�AKTUELLT 

V'ERKSA!\1HEtSBJ>RÄ1'tELSF'. 

rors gamla lokaler för att minska stöldrisken och 
underlätta underhållsarbeten 

VI SER FRAM MOT ett nytt år med engagerade 
medlemmar som ställer upp med aktivitetsarbe
ten för att vi skall kunna vidmakthålla våra fina 
anläggningar. 

Janne Lundmark - Tommy Fredriksson 

Varvet 

Under årets vintermånader låg 6 betalande båtar 
i hamnen vid varvet. Sjösättning av 274 båtar 
(inkl kv 8) genomfördes den 24-25 april med 
stor kran och den 1-2 maj med liten kran. 
Varvsstädning genomfördes den 24 maj. 

UTSTÄLLNING AV VAGGOR inför höstens upptag
ningar gjordes den 18 september. Tråkigt nog 
var manfallet stort. Även märkningen av vag
gor/vagnar saknas fortfarande för flera båtägare 
trots många påstötningar. Upptagning av 283 
båtar genomfördes den 25-26 september med 
liten kran och 2-3 oktober med stor kran. I anta
let ingår 46 båtar i kv 8. Efter upptagningarna har 
en okänd båtägare olovligt ställt upp sin motor
båt i kv 6. 

Vm SÅVÄL SJÖSÄTTl'IING som upptagning har 
kranfirman Binsells AB anlitats. Kranskötare 
fasta krari har varit Allan Pettersson, Tomas Can
dert och Kjell Mattsson. 

UNDER ÅRET HAR VARVET investerat i nybyggnad 
av ångbåtsbryggan och servicebryggan vid fasta 
kran. På fasta kranen har lyftmaskineriet bytts 
till ett nytt - Demag - av Uppsala Lyftservice 
AB. Mastkranen har målats och fått nytt spel och 
lyftvajer. 

VARVSGRUPPEN HADE under våren träff för plane
ring av verksamheten 2004. 

TILL ESK ETT VARMT TACK för upplåtelse av 
varvsplats för uppställning av vagnar under 
sommaren. Varvet och hela USS har under året 
haft mycken värdefull hjälp med renhållning av 
kommunens Hamngrupp. Vi framför vårt varma 
tack. 
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Upplev spänningen 

Filmen om SM för IF-båtar 2004 
med Upsala Segel Sällskap som arrangör. 

Filmen finns både i DVD-format 
och i VHS-format. Den har en 
speltid på 86 minuter och har 
både fotograferats och redigerats 
av i ämnet proffsige USS-aren Ulf 
Carl bom. ()» 

Filmen innehåller scener från: 
Kontrollmätningar, T une-up-seg
ling, välkomstsamling, alla åtta 
seglingarna, grillfest och den o,�
kompletta resultatlistan. ·' 

Du kan köpa filmen om Du 
kontaktar Ulf Carlbom 

telefon 258416. 
Priset är 150 kronor. 

Försäkra båten i 
•• 
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Förmån för dig som klubbmedlem 
• Professionell skadereglering - personlig service
• Inga generella åldersavdrag 
• Fördelaktiga premier med 20-50% rabatt 
• Sänk din självrisk med 1 000 kr om båten är säkerhetsbesiktigad 
• Vi försäkrar även kappseglingsbåtar och äldre båtar 

Gynna Svenska s;ö och dig siälv 
Ring oss direkt: 

08-541 717 50
www.svenskasio.se 
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AVSLUTNINGSVIS ETT TACK till alla i Varvsgrupp
pen, som har bestått av Tomas Candert, Jan 
Pettersson, Rune Larsson, Peter Högström, 
Abel Soto, Peter Liljestolpe, Roland Bar
klund, Jan Öhrberg samt undertecknad. 

Allan Pettersson 

Kappseglingssektionen 
UNDER VÅRSÄSONGEN arrangerades Synsams trä

; _'lgsserie under sex tisdagskvällar. Sammanlagt 
tog ca 20 båtar från USS och ca 10 från ESK. 

DM och Forsbergs minne, som var genrep inför 
IF-båts SM, arrangerades i en och samma regatt
ta i början av juni. 606-klassen samlade 20 båtar 
och IF-klassen 17 båtar. Distriktsmästare i 606-

•. ssen blev Conny Kjelleberg och Olle Jar
.d och i IF-klassen Fredrik Mattsson, Johan 

Lindan och Matthias Eklöf. 

OSS STOD SOM ARRANGÖR för SM för IF-båtar 
veckan efter midsommar. 40 besättningar med 
tre personer i varje deltog. Ett stort engagemang 
från många medlemmar gjorde att arrangemang
et blev mycket lyckat såväl sportsligt som soci
alt. USS fick mycket beröm för arrangemanget i 
det senaste numret av Medvind (IF-förbundets 
medlemstidning). Kronan på verket blev att 
Staffan Eklund, Christer Olsson och Gunnar 
Bohlin, USS, tog guld. 

UNDER HÖSTEN SEGLADES det om Synsam Cup 
under 3 onsdagskvällar. 27 besättningar deltog 
och sensationella och överlägsna vinnare blev 
Anna Bertze och Andrea Olsson. I Kräftköret, 

"11 samlade 18 anmäl-ningar, segrade Conny 
:llberg. 

Klubbmästare i IF-klassen blev Fredrik Matts
son, Johan Lindan och Lisa Lindan och i 606-
klassen Conny och Viktor Kjellberg. När 
klasserna räknades ihop enligt LYS-tabellen stod 

'drik Mattsson med besättning som klubb
f-.... ..stare. 

Totalsegrare i USS:s och ESK:s kvällsseglingar 
blev Staffan Eklund (IF). Flitigaste kvälls- och 
träningsseglare blev Hans Nylund och till årets 
debutanter utsågs Anna Bertze och Andrea 
Olsson. 

CONNY K.JELLBERG REPRESENTERADE uss även 

Uss-AKTUKLLT 

VERKSAMHETSBERX TTtLSE 

utanför Uppsala. Representationen resulterade i 
SM-silver i 606 och SM-guld i J80. 

Fredrik Mattsson 

Klinten 
I FEBRUARI BÖRJADE verksamheten på Klinten 
med justering av bryggor, utbyte av några förtöj
ningspålar och uppeldning av rishögen. I toalet
ten har vi dragit in vatten, avlopp och el samt 
byggt mellanväggar och målat invändigt, däre f 
ter var det premiärsk .... ng. Upp till loftet i stu
gan har vi tillverkat och monterat en fast stege. 
Efter upptagningarna var vi ut och drog in flyt
bryggor och plockade ihop möbler inför vintern. 

Pelle och Rune 

Hamnen 
UNDER ÅRET HAR ETT antal akterstolpar flyttats i 
hamnen och en del har bytts ut. Början på 400-
bryggan är omgjord. 700-bryggan har rivits från 
kappseglingscentrum ända fram till vaktkuren. 
Den är byggd med räls och plåt och återfylld 
med grus, samt belagts med plank ungefär 25 m. 
Ett antal stolpar har flyttats från varvet till ham
nen för att användas till spåntningen. En belys
ningsstolpe är borttagen från torget på 500-
bryggan. 

Janne 

Ungdomssektionen 

KLUBBENS SJU GAMLA optimistjollar (de röda), sju 
nya optiinistjollar (vita) och tre 606-or har 
underhållits. På båtarna genomfördes smärre 
lagningsarbeten förutom den vanliga vårrust
ningen. Inga nya segel eller andra större inköp 
har gjorts under året. 

DEN 19-20 JUNI genomfördes Sjölekis vid Skar
holmen. Ansvariga ledare var Christina och Ro
bert Spörndly, Hampus lggström och Jesper 
Nielsen. 11 barn deltog. Man ska ha fyllt 8 år och 
kunna simma 25 meter för att få vara med. Sjö
lekis är kostnadsfritt. 

I SEGLARLÄGRET DEN 28 juni - 3 juli på Klinten 
deltog 25 ungdomar i åldrarna 10-15 år. Vuxna 
ledare var Peter Pavek, Ulf Sandberg, samt 
Eva och Rolf Spörndly. Ungdomsledare var, 
Jakob Östlund, Ylva Persson, Christina 
Spörndly, Fredrik Larshamre-Sandberg och 
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Hampus Nilsson. Det var 15 :e året i rad som lä
gret arrangerades. 

FöRUTOM KLUBBENS EGNA Optimistjollar lånas 4 
optimister in från ESK. Totalt seglade vi med ca 
17 optimister, och tre 606:or. Tält lånades från 
scoutkåren Wasa. 

RÄKKÖRET GENOMFÖRDES den 29 augusti vid 
Skarholmen i båda klasserna. I klassen över 10 
år segrade Robert Spörndly och i klassen under 
10 år vann Rebecka Segelsjö-Duvernoy. Arran
gör var Rolf Spörndly och Hampus Nilsson. 

KvÄLLSSEGLINGAR FÖR ungdomar genomfördes 
på våren och hösten. Kvällsseglingarna går sam
tidigt med kvällsseglingarna för kölbåtar, tisda
gar och torsdagar på våren och onsdagar på 
hösten. Ledare från ungdomssektionen deltar 
dels för att hjälpa 606:orna iväg och dels för att 
göra programmet för optimisterna. Det innebär 
riggning av båtar, utläggning av prickar samt 
deltagande med följebåt. Vid samtliga kvälls
seglingar har även minst en förälder till opti
mistseglarna deltagit som ledare. 

UNDER ÅRET HAR 17 ungdomar i årskurs 8 i Ber
gaskolans klasser med seglingsprofil under led
ning av Conny Kjellberg börjat segla klubbens 
606:or två dagar i veckan under skoltid. Samar
betet ingår i en större satsning tillsammans med 
Ekolns Segelklubb som tillahandahåller sina 
2-kronor för samma ändamål. Omfattningen
väntas öka kraftigt kommande år då skolungdo
mar i klasserna 7, 8 och 9 kommer att ingå i Ber
gaskolans seglarprofil. Även en gymnasieskola i 
staden har planer på att följa upp inriktningen 
mot segling och i så fall får Uppsala ett seglar
gymnasium. 

Rolf Spörndly 

Klubbmästeriet 

V1 BÖRJADE ÅRET MED ett försök till julgrans
plundring för barn, men tyvärr blev det endast 2 
anmälningar så den frös inne. Därefter Årsmöte 
med PUB, varvid klubben bjöd på buffe. Det 
blev en lyckad tillställning med ca 50 personer. 
Ett försök att tillsammans med de andra klub
barna ordna en fest på Skaris drogs igång, men 
även där föll det pga för få anmälda! Vi ordnade 
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också loppis en lördag i maj, det var inte många 
som nappade och ville sälja saker, men några 
dök upp och vi hade kaffe, saft och bullar samt 
korv till försäljning.Vi som var på plats hade 
trevligt! Klubbmästeriet bjöd på kaffe med dopp 
på med-lemsmötet i maj. 

RosERSBERGSESKADERN GICK av stapeln den 5-6 
juni, det var ganska stor uppslutning, ca 20 båtar. 
Vi hade sedvanligt stopp vid Bondkroken � 
kvällen bjöd på grillning och punch. Dagen e\j�
var det några som besökte visningen på Rosers
bergs slott - sevärt! Midsommar firades i vanlig 
ordning, klubbmästeriet stod för tipspromenad, 
blomplockning samt resning av midsommar
stången, samt såg till att borden blev duka-d 

I AUGUSTI BLEV DET Kräftkör, även här ordnade 
Klubbmästeriet dukning och pyntning av borden 
samt städade efteråt med många hjälpsamma
klubbmedlemmars hjälp. Under året har vi också 
fixat kaffe till alla styrelsemöten samt haft lite 
"fika" till försäljning under sommaren. 

DEN 11 DECEMBER VAR det dax för den återkomm
mande Lucia-Puben! Vi hade tacobuffe, vilket 
jag tror var uppskattat, vin och öl (i år välkyld öl) 
fanns till försäljning; en trevlig kväll i trevliga 
vänners lag! 

Annie Bengtsson 

Bryggvakten 

BRYGGVAKTEN HAR OMFATTAT tiden 24/4-2/10 
2003, kl 21.00-05.00. 

DEN NYA SÄKERHETSRUTIN som innebär att de 
klubbarnas sex bryggvakter skulle ha tillgång till 
varsin inköpt jaktradio har inte kunnat genomfö
ras. USS har dock både inköpt radio och skrivit 
en radioinstruktion. Vi har dock inte delat ut 
radion eftersom användningen bygger på s[ 1 verkan mellan alla sex bryggvakterna. Vakt .� • J 
tet på gräsmattan klockan 22.00 med de övriga 
klubbarna missas ofta men vi inom USS bör fort
sätta vår närvaro. Inte minst för att trycka på "sä
kerhet genom samverkan". 

I V ÅR EGEN HAMN HAR nio vakter missat eller 
glömt sin vaktnatt. Samtliga har genomfört sina 
dubbla straffnätter under 2004 eller vid miss 

Uss�AKTUELLT 



NRl 2005 

uppkommen de sista dagarna på hösten satt upp 
sig på straffvakt under 2005. 

Vrn NÅGRA TILLFÄLLEN HAR vakterna åtgärdat då
liga förtöjningar. Vid ett tillfälle (2004-05-15) 
har vakten avstyrt vad som med säkerhet annars 
blivit ett fullgånget inbrott i någon båt. Tre per
soner har hoppat över grinden, rapporterats, och 
avhysts, ur hamnen. Vid ett annat tillfälle har tre 
·skande pojkar i åldern 17-20 år avvisats efter

) att en av dem försökt klättra över staketet vid

ltm'SJMHllll'SBlllUÄ:1:"tl'::USE1 

klubbhuset. En stege var rest mot staketet på in
sidan. OBS! Tänk på att inte ha stegar ligg
gande intill staketet! 

ENDAST EN VAKT HAR uteblivit pga administrativt 
schabbel inom USS. Detta är historiskt sett en 
mycket låg siffra och har uteslutande att göra 
med den mycket goda ordning som kassören 
BosseAnjou skapat med sina datarutiner och sitt 
engagemang för sällskapet. Bra gjort! 

Ingemar Nilsson 

c=-�-��;----------
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Som idrottsförening ligger det på vårt ansvar att agera som goda förebilder gentemot 
våra ungdomar. Vi har valt att anta denna tobakspolicy för att tydligt visa vad vi 
anser om idrott och tobaksbruk. Med tobak avses både röktobak och snus. Till
sammans är vi ansvariga fö_r att policydokmnentet blir känt för samtliga medlemmar 
samt att policyn hålls levande i föreningen. Policyn kommer att lyftas fram vid års
möten och gemensamma träffar. 

Riktlinjer för verksamheten 
i Upsala Segel Sällskap 

Vi ska, i enlighet med Riksidrottsförbundets riktlinjer, verka för: 

* Att påverka människorna inom Upsala Segel
Sällskap att göra aktiva val för ett hälsosamt
liv och vara medvetna om tobakens skade
risker.

Att föreningsarbete bedrivs i rökfria miljöer,
och utöver vad tobakslagen föreskriver skapa
helt rökfria idrottsmiljöer inomhus och rök
fria zoner utomhus så att ofri villig inandning
av tobaksrök kan undvikas.

* Att ledare och aktiva ser sin betydelse som
viktiga vuxna förebilder och inte brukar tobak
i sin roll som idrottsledare.

Uss�AKTUELLT 

* Att uppmärksamma gällande lagstiftning av
seende marknadsföring av tobak.

* Förtroendevalda och eventuell personal ska
vid alla tillfällen då man representerar idrott
ten avstå från att bruka tobak.

* Föreningen ska verka för att våra kontorslo
kaler, möteslokaler och andra lokaler som vi
nyttjar för arrangemang av seminarier, konfe
renser, utbildningar och sammanträden ska
vara rökfria.
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Tillbakablick från 1980 
av ordförande Lars-Eric "Lasse" Söderström 

På förekommen anledning efter önskemål från medlemmar så tar USS-aktuellt på nytt in denna -. 
tillbakablick. Den kommer att kompletteras med åren 2000 - till dags dato. e,) 
Med anledning av att jag i och med utgången av 1999 varit ordförande i USS under 
10 år så känns det inför 2000-talet angeläget att se några år tillbaka och på vad som 
hänt de senaste 20 åren. Detta att jämföra med hur det ser ut i dag. Hamnen hade på 
1970-talet utbyggts rejält med bl a dåvarande hamnchefen Janne Norling som påd,· \ vare. "")

Detta har nedskrivits genom egna minnen samt en del är plockat ur årens USS-ak
tuellt. Som läsarna kanske förstår så går det inte att ta med allt som hänt och alla 
personer som under åren gjort ett utomordentligt arbete i USS eller varit fram
gångsrika på tävlingsbanorna. Komplettera gärna om det är något Du tycker att jag 
borde tagit med för just det speciella året. 

Om något litet sakfel insmugit sig så hoppas jag att Ni har överseende med detta. 

1980 

Att jag börjar med 1980 beror på att jag och Nina 
då fick vår Semona färdig och sjösatte den dagen 
före midsommarafton. 

Sjösättning 
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Verksamhetsåret var då fr o m 1/11 - 31/10 
och ordförande var Owe Wallsten som i USS-ak
tuellt bl a skriver att kommunen vill ha bort USS 
från varvsområdet för att där skall bli vandrings
led. Planer på " Storvarv " i Uppsala finns hos 
kommunen. Bland medlemmarna väcker detta 
stormiga känslor och man tycker det är vans

,
in

nigt att placera ett varv vid den planer I,) 
Kungsängsbron. r· 

Det kan också noteras att 1980 var Ulla Fjell
ström sekreterare. 

USS, ESK och UKF kallar till gemensam seg
larskola för ungdomar. Thord Gottshalk ,,.
Lasse Hjertsson är engagerade och startar en 
timist / sjölekis i USS. 

Under några år framåt hyr man in sig på olika 
platser för medlems-och årsmöten eftersom det 
lilla hus som fanns, där vårt klubbhus står i dag, 
var alldeles för litet. 

Ulf Ohlsson blir ordförande och det kan också 
nämnas att USS sedan många år har en bygglo
kal på Brantings Torg i Uppsala. 

UsS-AKTUELLT 
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1981 

Förslag om att verksamhetsåret läggs om till 
111 - 31/12 finnes och så sker också. 

Ulf Ohlsson skriver om att vi kan bli av med 
bryggplatserna vid Skarholmsbron och man har 
gjort försök med gummidäck som vågbrytare 
med mindre lyckat resultat. Kostnaden 15 000 kr 
har varit allt för stor i förhållande till vad man 
fått ut av det. Varvskontraktet vållar bekymmer lrsom man nu bara har detta på ett år i taget. 

JSS börjar så smått med dataadministration och 
ders Oström påbörjar muddringsarbete på Klin

ten med ett egenhändigt byggt mudderverk och 
runt hamnen blir det nuvarande staketet uppsatt. 

Midsommar på Klinten 

Traditionsenligt midsommarfirande på Klinten 
och med Gubb- och Gummseglingar. 

Lasse och Tordan fortsätter med sjölekis och 
Pelle "Kula" Kranz skriver i USS-aktuellt om land Runt som han tillsammans med Uno 

gren, Kjell Mattsson och ESK:aren Lasse 
ersson seglade med Bert Dahlin i dennes 

Scampi och med en 8:e plats i klassen som re-
sultat. 

USS:aren Christer Roman finns med bland be
Jliliiiningen och bygget " Swedish Entry " som 
.ll sjösättas lagom till Gotland runt och sedan 
delta i Whitbread Round the World Race 

1982 

USS är 75 år och årsmötet hålls i Celsiusskolan 
den 17 /2. Leif Engdahl blir varvschef men 
hamnchef och suppleant är vakanta. Underteck
nad kommer in i styrelsen som vice intendent. Vi 

USS-AKTUELLT 

(111 liB,Ul�JU!imK 

har en Jubileumsfest i Granebergsparken den 20 
mars. 

Rolf Bjelke håller föredrag i Tiundaskolan om 
sin långresa med Northern Light. Inträde 15 kr. 

I USS-aktuellt skriver Gösta Lundholm m fl 
lite om hur " USS blev till ". 

Problem finns med allt för långa hamnköer. 
Bygglokalen vid Brantingstorg skall avvecklas. 
Vaktchefen Ingemar Nilsson utökar vakt-tiden 
på dygnet till 05.00 och med medlemmars stöd 
så beslutas att hamn vakt också skall finnas under 
den tre veckor långa semesterperioden. 

Muddringen av Klintenränna på 4 m fortsätter 
och 9 meter brygga har byggts inåt. Huset på 
Klinten får en rejäl lyftning med målning och tak 
över dansbanan. 

Ett avtal träffas med fiskerättsinnehavaren vid 
Klinten om att vi får fiska från ön. Avtalet löper 
på ett år i taget om det inte sägs upp av någon 
part. 

Torbjörn Eriksson skall följa utvecklingen av 
nymodigheten bland fritidsbåtägare, VHF
radion, som kan komma att ersätta PR-radion. 

Man diskuterar långsiktigare lösning på var
vet, men kommunen har fortfarande planer på ett 
Storvarv vid Kungsängen och man säger från 
kommunens sida: " Ett sådant skulle erbjuda en 
mer permanent lösning ". ( Kommentar: Detta 
kan jämföras med dagens situation där UMS och 
ESK endast erbjuds I-årskontrakt ). 

En ansökan har inkommit om att få lägga en 
sjöbensiristation vid vår pir vilket välkomnas av 
medlemmarna. (Kommentar: Senare fram
kommer att tiderna förändras beträffande detta 
ställningstagande) 

Seger i "Semona-VM" 
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Conny Janson, numera Kjellberg blir årets junior. 
Eskaderchefen är lyrisk. USS arrangerar SM 

för Neptunkryssare och Olle Bertze blir svensk 
mästare. Svante Berg också USS tar en 2:a plats. 
Även Ekolnregattan innebär stora framgångar 
för USS med bl a Lennart Bertze 1 :a Neptunk
ryssare, Uffe Sjögren 1 :a Accent och underteck
nad 1:a i Semonaklassen, VM eftersom Ekolnre
gattan är och var den enda sgelingen i världen 
där Semona seglade egen klass. Faktiskt 6 star
tande båtar. (Lyckades slå konstruktören och till
ika vaktchefen Ingemar Nilsson.) 

1983 

I slutet av januari ligger Mätaren isfri. Möjlighe
terna att jobba i hamnen dåliga, men mycket 
jobb behöver göras. Årsmötet hålls i " Optiskas 
lokaler ", Seminariegatan 31 den 16/2 och Ulf 

NRl 20ffs 

Ohlsson avgår som ordförande p g a att han ska 
åka till Somalia och jobba, Gösta Lundholm tar 
över ordförandeskapet och USS har sin traditio
nella punchlunk den 6/3 med utgångspunkt från 
Skarholmen. 

Förhandlingar om ett arrendekontrakt för var
vet vid Flottsund på 10 år påbö1jas med komm
munen. 

Bygglokalen vid Brantingstorg avvecklas helt 
och UKF erbjudes att ta över den. 

Många nya funktionärer kommer in i styre!.'} 
och bl a blir Håkan Johansson hamnchef ocn 
denne påbörjar direkt planeringen av att dra ut 
pontonerna, som fungerar som 500-brygga, och 
av dessa göra en vågbrytare. Det är sedan tänkt 
att en ny brygga skall byggas för att ersätta pol tonbryggan. 600-bryggan färdigställs till ) 
kostnad av 45 000 och man lägger ner ytterligg
gare 10 000 kr på den gamla vågbrytaren (Gum-

t 

En varm och skön sommar. Här på väg genom Väddö kanal 
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\ 
midäcken). Styrelsen vill höja hamnavgiften från 
500 kr till 900 kr för att kunna göra ytterliggare 
förbättringar, men årsmötet har sagt nej till detta. 

Leif Engdahl tar i tu med oordningen på varvet 
och de som inte tagit rätt på sina vagnar och slo
dor till varvstädet på våren finner att de inte 
längre finns kvar på hösten. 

Ekolns seglarskola som gemensamt drivits av 
USS, ESK och UKF läggs ner, men Lasse 

·�
·ertsson fortsätter med sjölekis som 

� _, osersbergseskadern, som idag är tradition,
rar i väg för första gången med Leif Engdahl 

som initiativtagare. 
Muddringen och byggandet av bryggor vid 

Klinten börjar närma sig färdigställande. 
ngemar Nilsson presenterar i USS-aktuellt 
famnar i hemmavatten med en vindsnurra ", 

d v s det häfte med hamnar i hemmavatten som 
finns i dag och som våra nya medlemmar får ett 
exemplar av. 

198Lt 

Pontonerna som utgjort 500-bryggan bogseras ut 

illllSt!lf�J tall\! 

och blir vågbrytare. 500-bryggan byggs och blir 
den yttersta bryggan innanför den nya vågbryta
ren. Detta efter det att 30 000 kr budgeterats om 
för att man skulle kunna genomföra projektet. 

Årsmötet hålls i Q-Riphlokalen och Leif Eng
dahl blir ordförande. Hamnchefen Håkan Jo
hansson jobbar tillsammans med vice hamnche
fen Bengt Kolm med den fortsatta planeringen 
av hamnen 

USS-eskader uppför Fyrisån till Stadsparken 

Lasse Ödmark är Eskaderchef och Kjell Er
iksson suppleant. Undertecknad blir vice varvs
chef och varvschef är Peter Zaine. 

Nyproduktion och reparation av segel 

Crusing - Rac_ing 

US$-AKTUELLT 

PER-ARNE FRIT JOFSSON 

SEGELMAKARE 

Din personliga segelmakare 
med mer än 25 år i branschen 

.';,, ,.�#!'> 

Alvägen 19 A, 756 45 Uppsala, Tel/fax: 018-50 29 00, 070-52 29 00 
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Ett 10-årigt varvskontrakt upprättas med 
kommunen och USS får tillgång till "Gropen". 
nuvarande kvarter 8. 

Man återgår till verksamhetsåret 1/11-31/10 
och fastställer nya rutiner för hamnkön. Problem 
finns med att få aktivitetsarbetet att fungera på 
ett enkelt sätt. 

Med Leif Engdahl som ordförande påbörjas en 
långsiktig planering av utbyggnaden av hamnen 
m m  och man kan notera följande: 
1984 Färdigställande av bryggor på Klinten 
1985 400-bryggans skall byggas och bastu

på Klinten 
1986 300-bryggan skall byggas
1987 Planer på ett nytt klubbhus 

På kappseglingssidan håller sig USS framme 
med bl a segrar för Ulf Sjögren, Accent, vid Li
dingö Runt och Höstkuppen i Sigtuna. Lennart 
Bertze och Svante Berg tar hem Neppar-Poka
len. Bert Dahlin 3:a Gotland Runt i Scampi
klassen. 

1985 

I samband med årsmötet som hölls den30/l l  -84 
så uppvaktades Ulf Freding och Per-Olov Agge 
med anledning av 50-årigt medlemskap. 

Bengt Kolm blir hamnchef och tillsammans 
med Janne Nyström så fortsätter man arbetet 
med hamnen där 400-bryggan byggs och kostna
den blir 1000 kr per bryggmeter. (Stega gärna 
upp den så ser Ni vad den kostade). Därigenom 

Sjösättning med mobilkran. Sjösättningsrampen var 

ännu ej byggd. 
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kortas hamnkön med 28 köande båtägare. 
Den arbetsplikt som finns utnyttjas, och även 

om man tycker att det är administrativt svårhan
terligt så fungerar det och medlemmarna ställer 
upp på det jobb som behövs. 

Kjell Eriksson blir Eskaderchef 
Lasse Hjertsson leder sjölekis och Ingemar 

Nilsson fortsätter att i USS-aktuellt lämna skiss
ser över hemmahamnar i norra Mälaren. Ytter
liggare något som Ingemar ( Inkan ) fortsäl,
med är den så kallade "Regelknuten" där ka 
seglingssituationer beskrivs. 

Både Slottsrundan och Kräftköret blir inställ
da p g a dåliga vindar, men ett par som hade vind 
i seglen var Conny Jansson/Kjellberg som blev 
Sven sk Mästare i Neptunkryssarklassen och BJiik ,  Dahlin segrade i Gotland Runt, Scampiklasslw I 

Detta sistnämnda efter det att Bert fått protest 
mot sig, men Bert fick så småningom rättelse 
och kunde motaga priset. 

1986 

Leif Engdahl fortsätter som ordförande och en
gagerar alla på ett mycket fint sätt. Mycket hän
der i USS och mycket är på gång. 

Styrelsen förändras delvis och Ulla Fjellström 
avgår efter 6 års mycket uppskattat arbete. Hon 
fortsätter dock i att jobba vidare i USS, men nu 
med kappseglingen, och det är något som vi i 
framtiden också är henne mycket tacksam över. 

Ronny Knutsson slutar som redaktör för USS
aktuellt, också detta efter 6 år och han ersätts av 
f d ordföranden Ulf Ohlsson som nu kommit till
baka från Afrika. 

Pelle Krantz avslutar en längre epok av sty 
searbete där han varit på de flesta poster, bl a 
klubbmästare. Denna syssla har nu Anita Gelin. 
Björn Eriksson blir varvschef. 

Pelle blir till barnens förtjusning kli ppdocka i 
USS-aktuellt (Sannolikt Inkans ide, men <&·
finns inget som säger vad Pelle tyckte om dett. 

Hamnen tar inte direkt sabbatsår, men det be
stäms att inte bygga 300-bryggan i år. I stället så 
färdigställer man eldragning och vattendragning 
ut till 400 och 500-bryggorna. Piren med brygg
gan utanför vårt lilla klubbhus byggs färdig och 
pontonerna som nu fungerar som vågbrytare blir 
färdigförankrade. 

Vad hade hänt om vi inte hunnit fått detta sist-
USS-AKTUELLT 
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nämnda färdigt ? Man törs knappt tänka tanken 
med anledning av den höststorm som i septem
ber drabbade Ekoln och vår hamn. Båtar som var 
dåligt förtöjda slet sig och det var många båt
ägare som, efter radiovarning, var nere vid ham
nen och med förenade krafter kunde stora skador 
avvärjas. Nya förtöjningsregler blev följden av 
detta. 

Förberedelserna inför följande års 80-årsjubi
leum fortsätter och planerna på ett nytt klubbhus 

Året fördystrades av Ali Ekblads allt för tidiga 
rtgång i samband med en olycka. Alis minne 
ler kvar i USS och i den fond som bildades på 

mitiativ av närmast anhöriga. 
USS gör förutom traditionsenlig eskader till 

Rosersberg också en eskader till Granhamn. Sjö
lekis fortsätter och vi kan också notera att Kurt 

Anita Lind säger upp sina jobb och säljer sitt 
" för att med sin nybyggda Facil "Rabalder" 

åka på långsegling ett par år och tillbringa tiden 
delvis i Medelhavet. Tufft gjort. 

USS får i år ingen Svensk Mästare, men pris
listorna toppas av Uffe Sjögren, Conny Jans
son/Kjellberg, Charlie Edlund m fl. 

Koncentrerade seglare på väg till "Gubbkörs-start" 

på midsommardagen (-86) 

USS på internet: www.uss.c.se 
samt www.uss.c.se/kapps sponsrad och utförd av 

� 
.� 
I. 

la 
Vad kan vi hjälpa er med? 

Vi hjälper våra uppdragsgivare med utförande och samordning av allt 
från webbutveckling och trycksaker till data/ IT support. 

Några exempel: 

Webbutveckling 
Hemsidor, webblösningar och 
programmering. 
Nyproduktion samt uppdatering, 
utveckling och underhåll av be
fintliga webbplatser 

Bildbehandling 
Grafisk design och framställning av 
bilder för webb och tryck. 
Digital behandling av befintligt 
material samt produktion av bilder 
och logotyper mm. 

Kontakta oss så berättar vi mer. 

US.':h\KTUELLT 

galax webb, Seminariegatan 29b, 752 28 Uppsala, 018-59 19 10 
e-post: info@galax.se, hemsida: www.galax.se
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Rosersbergseskader - Kristi Himmelsfärdhelgen 

gror allt starkare 

1987 

Jubileumsår. Upsala Segel Sällskap 80 år 

Året inleds med att 300-bryggan färdigställs och 
med detta har hamnen fått sin, i stort sett, nuva
rande utformning. 200 medlemmar hjälper till på 
olika sätt med aktivitetsarbete. Under byggtiden 
skulle isen rengöras från snö. Bengt Kolm hade 
genom Håkan Johansson fått låna en äldre trak
tor med shaktblad. Isen brast. Bengt lyckades 
hoppa av i tid, men traktorn sjönk. Den bärgades 
så småningom men, som alla vet, man får räkna 
med lite förluster även i fredstid. 

Varvet får belysning och ett nytt mastskjul 
byggs. Krav på att vaggor skall kunna demonte
ras kommer. Detta med anledning av att varvet 
skall vara avstädat inför sommaren, (det är ju 
vandringsled och parkmark enligt byggnadspla
nen). 

Bastun på Klinten blir verklighet. 
Torsten Tomberg blir vice ordförande och Bo 

Sundin sekreterare i samband med att USS köper 
in en egen dator. Tidigare har detta arbete legat 
hos ett företag. 

VHF-radion börjar bli var mans egendom och 
VHF-kurs anordnas i klubbhuset med ett 25-tal 
deltagare 
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Göran Bohlin blir varvschef. Ulla Fjellström 
vice eskaderchef och Birgit Wreedh går in som 
suppleant i klubbmästeriet där Anita Gelin är 
klubbmästare. 

Mycket jobb för Kjell och Ulla inför och under 
SM för Neptunkryssare som USS arrangerade, 
liksom jubileumsfestligheterna som Anita och 
Birgit ansvarade för. 

I USS-aktuellt utlyses en pristävling om en 
USS-visa. Anna-Greta Jansson vinner och vi får 
vår nuvarande klubbvisa 

SM går av stapeln 4 - 9 juli och USS har köpt 
in Särkin som följebåt. Conny Jansson och Lotta 
Kjellberg blir Svenska Mästare och där har viJi. 
av förklaringarna till att Conny bytt efternan W'' 

Ordförande Leif Engdahl påpekar att Nep
tunkryssaren är en del av USS historia och USS 
har flest svenska mästare i klassen. 

Jubileet manifesteras av en eskader uppför 
Fyrisån till Stadsparken med Leif som ledare�)På hösten är det Jubileumsfest i "Ladugårdl\!f 
vid Ultuna med tal, uppvaktningar och dans till 
storbandsorkester. 

Nu börjar den stora debatten. En grupp bestå
ende av ordförande Leif Engdahl. Intendenten 
Rolf Wreedh och kassören Gunnar Falk får i 
uppdrag att utforma förslag till nytt klubbhus. 
Till sin hjälp har man sakkunniga och förslag 
finns om att bygga ett klubbhus inne på området 

OSS-AKTUELLT 
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där Kappseglingscent.rum i dag finns. Kostad ca
1.000.000. Flera stormiga möten förekommer
och förslag om finansiering kommer fram.
Många är emot med anledning av kostnaderna,
men medlemmarna kommer fram till att USS
verkligen behöver ett nytt klubbhus. Gruppen får
i uppdrag att ta fram flera alternativ.

1988 
�er flera stormiga möten med många synpunk

ter har det nu beslutats om att ett nytt klubbhus
skall byggas. Det blir ett Boro-hus och platsen
blir där det gamla stod. Bygget skall finansieras
genom höjda avgifter och lån. Totalkostnaden
.äknas till 1.000.000 och USS får ett komm-

onbidrag på 100.000 kr för bygget. Bygget för
senas eftersom kommunen måste ändra i bygg
nadsplanen. Lyckligtvis har USS en byggrätt på
platsen sedan många år tillbaka och detta för
enklar delvis det administrativa med projektet.
Bygget påbörjas under året.

Leif Engdahl avgår som ordförande men fort
sätter med att ansvara för klubbhusbygget och
han tar också upp förhandlingar med kommunen
om ett nytt hamnkontrakt. Midsommarstången reses som brukligt på Klinten 

Oss-AKTUELLT 

Vi ställer upp 
i alla väder. 

Även när det är kav lugnt. 
Vi är en ideell förening som räddar liv till sjöss, utan bidrag från staten. Så stöd oss genom att bli medlem. Som tack för hjälpen filr du kostnadsfri assistans och bogsering när bränslet tagit slut, tiunpen fastnat i propellern eller båten stfö· stadigt på grund • även når det är kav lugnt! Anmäl dig på www.ssrs.se eUer ring 

�
-.. ,,, ,,, .. •• 03r-29 0090. Eller sätt in 550:- på pg 900 500-0. ,�\ SJORADDN/NGS \�, SALLSKAPET 
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Carl Persson blir ordförande och några nya 
suppleanter kommer in i styrelsen. Lasse 
Hjertsson fortsätter med sjölekis och varvsche
fen Göran Bohlin påminner om att varvet ska 
vara avstädat senast 28/5. Slodor ihopfällbara 
och skall kunna lyftas av två man. ( hur har vi 
egentligen i dag med detta sistnämnda?) 

Framsidan på årets sista USS-aktuellt pryds av 
ett flygfoto över hamnen och där syns också den 
sjömack som ligger inom USS arrenderade om
råde. 

Årets debutant blev IF-seglaren Kjell Holte
nius och USS-arna, Conny Jansson(Kjellberg), 
Christer Wallsten, Charlie Edlund, Uffe Sjögren 
och Stig Jansson fanns i topp på resultatlistorna 
gällande kappsegling. 

1989 
Årsmötet inför verksamhetsåret hålls den 

26/11 1988 i Restaurang Boländernas lokaler 
och undertecknad blir hamnchef ( tar över 
"dukat bord" med den färdiga hamnen där tidi
gare Håkan Johansson, Bengt Kolm m fl lagt ner 
ett fantastiskt jobb ). Meningen var att stolpar 
skulle justeras, men av detta blev det ingenting 
eftersom isen inte ville infinna sig med tillräck-

NR12005 

Jig tjocklek. 
Birger Axelsson blir vice ordförande. Verk

samhetsåret ändras till 1/1 - 31/12 vilket innebär 
att nästa årsmöte skall hållas 1990. Leif Engdahl 
och Kalle Persson har förhandlat färdigt med 
kommunen och ett nytt arrendeavtal för hamnen 
till år 2004 upprättas. I detta ingår bl a att Skar
holmsbron skall tas över av USS när den nya 
gång och cykelvägen blir färdig. 

I samband med kappseglingen SlottsrundanÅ
invigs klubbhuset officiellt. Det blir salut .) 
knyt i hamnen. Leif Engdahl överlämnar nycklar 
till Calle Persson och denne klipper av band vid 
dörren i samband med invigningen. Vi uppvak
tas från ESK med en tavla och från Gottsunda 
kommundel får vi en båtmodell. Wikman.' )
blecket spelar och det är vår klubbmästari . · 
Birgit Wreedh som genom kontakter fått dessa 
att ställa upp. 

Conny Jansson och Lotta Kjellberg blir Sven
ska mästare på nytt i Neptunkryssarklassen och 
samma år gifter de sig och bröllopsmiddagen 
hålls i det nya klubbhuset ( Historiskt eftersom 
det är två hedersmedlemmar som gifter sig med 
varandra ). I det sammanhanget kan nämnas att 
de som blir svenska mästare utses inom USS till 
hedersmedlemmar. 

Bo Nylund blir Upplandsmästare i LYS och 

Lasse Äberg vid Danvikstull under inspelning av filmen SOS 117 då vi passerar. 

24 Oss-AKTUELLT 
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Christer Wallsten syntes 
listorna i IF-klassen. 

topp på resultat-

TitLllAKABLlCK 

1990 
Årsmötet hålls den 12/2 för första gången i vårt 
nya klubbhus och undertecknad blir vald till ord
förande. Björn Eriksson som tidigare varit re
daktör för USS-aktuellt under några år lämnar 
över denna syssla till min fru Nina. Anita Lindh 
är sekreterare och Bengt Bexell blir ny hamnchef 
och Bo Anjou som har trångt mellan tummen och 
pekfingret blir ny kassör efter Gunnar. Lasse 

Öregrund 1990. Besättningen på Äke Carlssons Amorina efter målgång i Gräsö runt. 

,. 

Uss-AKTUELLT 

Gelin är Klintenchef och där sker en ny upp
muddring med ett modernt mudderverk. 

Lambert Eijengård, Erik Wallsten och Bo Fri
mansson har 50-årigt medlemskap. 

Anita Gelin och Birgit Wreedh ordnar tjeje
skader. Leif Engdahl tar emot anmälningar för 
deltagande i sjölekis, 

Leif Engdahl och Lennart Bertze anordnar det 
första ungdomslägret på Klinten och i och med 
detta börjar USS ungdomsverksamhet, som legat 
nere under flera år, ta form. 
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Vintern har gjort att stolpar kunnat justeras i 
hamnen och slutsumman för klubbhuset kan nu 
fastställas. Kostnaderna blev ungefär som 
nämnts tidigare, ca 1 miljon kronor, och av detta 
har USS nu ett banklån på 700 000 kr vilket gör 
en kostnad på 125 000 kr per år i räntor och 
amorteringar 25 år framåt. Det bestäms att olika 
förslag på lösningar beträffande detta ska tas 
fram. 

USS stadgar behöver revideras och detta arbe
te påbörjas så att nya stadgar ska tas fram till 
kommande årsmöte. 

Kjell Eriksson och Ulla Fjellström driver 
kappseglingsverksamheten vidare med oförmin
skad kraft och USS har flera deltagare i Gräsö 
Runt, det 10:e i samband med ÖSS jubileum. 
Kjell är pådrivare och undertecknad seglade 
själv där till sammans med Allan Pettersson, 
Lasse Gehlin och Rolf Wreedh i Åke Carlssons 
Contrast 36 med en hedrande 6:e plats totalt som 
slutfacit. 

Conny och Lotta Kjellberg blir på nytt Sven
ska Mästare i Neptunkryssarklassen och Staffan 

och Birgit Eklund som kommit till Uppsala, och 
nu seglar för USS, tar hem Nepparpokalen. 

1991 

Familjemedlemskapsformen har införts i USS 
och vi antar helt nya stadgar som ligger i tiden 
och enligt Riksidrottsförbundets normer. Det 
kan noteras att Klintenchefen nu ingår som röst
berättigad i styrelsen. I tidigare stadgar har bl a 
25-årigt medlemskap inneburit hedersmedlem
skap vilket i sin tur skulle ha inneburit att vi i dag
sannolikt skulle ha haft endast hälften av med-
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lemmarna som betalande. Vi antar också ny ord
ningsregler för hamn och varv, samt en vaktin
struktion för hamnen. 

USS kassa är skral och vi har kommit fram till 
att räntor och amorteringar gör att vi kommer att 
betala 2 miljoner innan lånet på klubbhuset är 
betalt. Pengar som vi i stället skulle kunna in
vestera med. Ett reselotteri anordnas som in
bringar 40-50 000 kr. 

Årmötet beslutar om att depositionsavgifJiii. 
skall införas med 1000 kr för varvsplats • 
1000 kr för hamnplats, d v s ett medlemslån som 
återbetalas då respektive plats säges upp och er
sättes då automatiskt av nya hamn- och varvs
platsinnehavare. Depositionsavgiften höjs årsvis 
till nämnda belopp och efter 2 - 3 år skall lå

.
l 

vara återbetalt. (På mötet höjs röster för 
nämnda avgifter skall vara upp till 3000 kr). In
trädesavgiften höjs till 1000 kr. Kurt Lind tar 
över som varvschef efter Göran Bohlin som 
under sin tid som varvschef bl a sett till att var
vet fått ordentlig avgrusning och att det blivit 
spontat runt upptagningsplatserna. 

Under vintern har 600-bryggan byggts om och 
är helt ny. 

Punchlunken planeras till den 13/2 och Inge
mar Nilsson fortsätter med regelknuten i USS
aktuellt. 

Ingemar presenterar också USS-filmen "En 
sommar med Upsala Segel Sällskap" och den har 
premiär på vårens medlemsmöte. Premiärlejo
net Alice Timander inbjudes , men hon kommer 
tyvärr inte till premiären. 

Problem finns med de vägbrytande ponto
nerna som måste länspumpas och det märks

I de börjar bli gamla. 
Anders Nilsson och Sture Karlsson (fotogra

fen) har 50-årigt medlemskap. 
Leif Engdahl och Lennart Bertze lägger grun

den för den framtida ungdomssektionen med an
ordnandet av sjölekis och ungdomsläger • 
Klinten. W

USS står som arrangör för Svenska Mäster
skap och Riksmästerskap för Mälarbå.tar i klass
serna M22, M25 o M30 som samlar 80-talet 
båtar. Ulla Fjellström och Kjell Eriksson gör ett 
fantastiskt jobb med hjälp av många andra med
lemmar som ställer upp. 

Hamnen och Ekoln sjuder av aktivitet, med-
lemmaFff Pis\äh{iti�½Jö��Jm��si\&/f:f J�Y.w&

Oss-AKTUELLT 



NR12005 IIm 

Brutna br4tor€ 

Dagarna före jul gjorde stormar ett djupt hål i USS kassa. Vågbrytarna som sjösatt
�., 1994 bröts sönder och var nära att förstöra vår 500-brygga. Tack vare rådigt in

pande av Allan Pettersson som ordnade en bogserbåt, och ett 10-tal USS-are in
kallade av vår hamnchef Janne Olsson kunde de fyra vågbrytardelarna bogseras till 
vårt varv. 

-
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Varvet 

Våren 2005 

Boka redan nu in de datum som gäller för Dig enligt nedanstående. 

Datum för sjösättning 2005 

• Kvarter 1 2 3

• Kvarter 4

• Kvarter 6 7

• Kvarter 5

• Kvarter 8,

23/4 start kl 06 

24/4 start kl 07 

30/4 start kl 07 

1/5 start kl07 

11-12/5 kl 1700 - 2000

Reservation för eventuella ändringar som vi 
inte råder över. 

Listor med tider när Du skall vara på varvet 
sätt upp ca 2-3 veckor före sjösättnigen 

• Samordnad transport av vagnar till ESK:s
varv den 17 Maj kl 18.00

• Varvsstädning den 23 Maj kl 18.00

Höstens upptagningar 

32 

• Kvarter 1 - 2 - 3 - 4
100-tonskran

• Kvarter 5 - 6 - 7
25-tonskran

1 - 2 Oktober 

24 - 25 Sept. 

• Kvarter 817 - 18 Sept. Kl. 10.00 - 15.oo

• Vagnar åter från ESK 16 Sept. Kl. 18.00

• Utställning av vaggorl 7 Sept. Kl. 10.oo

K vartersbasar 

Pettersson Allan Kvarter 1 
30 93 18 

Candert Tomas Kvarter 2 
32 02 64 

Pettersson Jan Kvarter 3 
50 44 07 

Larsson Rune Kvarter 4 
12 52 16 

Högström Peter Kvarter 5 
32 47 91 

Soto "Belo" Abel Kvarter 6 
50 21 05 

Liljestolpe Peter Kvarter 7 
50 23 02 

Candert Tomas Kvarter 8 
32 02 64 

Ansvarig miljöstation 

Jan Örberg 
38 02 35 

• 

-

Anteckna Dig för aktivitetsarbeten i pärmen 
som finns i klubbhuset. 

Till sist ett stort 
OBS! 

-

Var hyggliga och lås elskåpen när ni har använt 
el. Elföreskrifterna är stränga och de säger att 
skåpen skall vara låsta. 

., 
Dessutom skulle vi i varvsgruppen vara väldigt 
glada om samtliga som har uttjänta batterier 
själva lämnar in dem till återvinningsstationer 
eller bensinstationer. 

Hälsningar från 
Varvsgruppen 

Uss-AKTUEu.1' 
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Uppsägning av hamn- och varvsplats 

Betalning av hamnavgift 
Adressändring och ändring av båtuppgifter 

HÅMN OCH VARV 

Om Du inte skall använda Din hamnplats under säsongen eller del av säsongen, meddela USS
snarast (det finns medlemmar som ej fått hamnplatser till sina båtar).

,_rdinarie aviseringar:
�- Medlemsavgifter och hamnavgifter betalas senast den 31/1

Varvsavgift och aktivitetsavgift betalas senast den 31/5
Fördröjning av betalningen medför att fördelning av hamn- och varvsplatserna blir försenade.
Adressändring och båtbyte skall anmälas till USS. Utskickade brev, som kommer i retur, kan

•
medföra att Du mister medlemskap, hamnplats och varvsplats.

Se även vår USS hemsida "www.uss.c.se" 

c=="�i�-=:) 

U ppsägningsdatum och avgifter 

Hamnplats sägs upp senast den 1 januari. 
Varvsplats sägs upp senast den 15 augusti. 

Medlem som ej utnyttjar sin hamnplats under säsongen skall meddela detta så att hamnplatsen
kan hyras ut i 2:a hand. Den som ej har utnyttjat sin hamnplats kan få betala 1 extra hamnavgift.

(Detta är för att så många medlemmar som möjligt skall erhålla hamnplats).
Om uppsägningarna sker senare kommer extra avgifter att debiteras.

Avgifter vid sen uppsägning och vid ej betald avgift i rätt tid. 

e 

Ej betald hamn- eller varvsavgift i rätt tid. 200 kr
Sen uppsägning av hamnplats t.o.m. 31 mars 200 kr
Uppsägning av hamnplats, 1 april - 15 juni 1/2 hamnavg. återbetalas
Tom hamnplats, som kan hyras ut i 2:a hand före J 5 juni 1/2 hamnavg. återbetalas
Uppsägning av hamnplats efter 15 juni Ingen avg. återbetalas

,c Uppsägning av varvsplats efter 15 augusti Ingen avg. återbetalas

Avgifterna debiteras vid påminnelse eller vid nästa aviseringstillfälle .
Styrelsen 

Meddela om ni har bytt båt det senaste året för planeringens skull. Skall ni inte ha plats hela året
utan vill hyra ut i 2:a hand? Meddela då Janne (v. hamnchef) Tel 0736-29 12 96, 018-69 55 16
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� Ansökan om hamn- och varvsplats � 
1r� För att stå i kö för hamn- och varvsplats måste man vara medlem i USS. -'-"�

Hamnplatser fördelas under feb - mars och varvsplatser aug - sep 

Båt: 
Båttyp: 

Skrov: 

D Hamnkö (senast 31/1) 
D Byte av hamnplats (senast 31/1) Platsnr: ............ . 

Ange skäl: ____ _ _ ________ _ __ 
D Varvskö (senast 15/8) D Har flyttbar vagn 

Fabrikat___ _ _____ Båtens namn ______ ___ _ 
D Segelbåt D Motorseglare D Segeljolle D Motorbåt -D Roddbåt(motor) 
SegelNr: ______ __ VHF Signal: _ __ _ ___ _ 
D Plast D Trä D Metall D Betong 
Längd: ___ _ Bredd: ___ _ 
Färg: ____ _ Vikt: ___ _ 

Djup: 

Försäkringsbolag: ____ _ _____ Försäkringsnr: _____ _ ___ _ 
OBS! Båt som har hamn- eller varvsplats måste ha gällande försäkringar enl. stadgarna 

Uppsägning 
av varvs- resp. hamnplats samt eventuellt medlemskap 

Jag säger härmed upp: 
D Hamnplats nr: ________ _ 

Senast 1 jan. därefter reduceras återbetalningen.
T.o.m. 31/3: hamnavgift -200 kr åter. 1/4 - 15/6: 1/2 hamnavg. åter om
platsen kan hyras ut. Efter 15/6: ingen avgift återbetalas.

D Varvsplats kvarter nr: _________ _ 

., 

• 

Senast 15 aug. därefter återbetalas ingen avgift 
• 

D Medlemskap (avgift återbetalas ej) Klubbnycklar bifogas: _____ st

Namn: ______ _ _ _____ Tel host: ______ _____ _ 

Adress: _____________ Postadr: ____ _ _ _ ____ _ e, 
E-post:

För ev. återbetalning av avgift 
Pg.nr: ________ _ Bank: Clearnr. _____ Nr ___ _ _ _____ _ 

Datum: ________ Underskrift: ________ _ _ _ _____ _ 

Uss•AKTUELLT 
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ÅNSLAGSTAVLAN Manusstopp 
23 mars 

a.Har du några tips på eller
9;kemål om föredragshållare 

på medlemsmötena? 

Maila Bo Anjou 

bo.anjou@telia.com 

Reservdelar/reparationer 
Tillverkning av delar 

(axlar, linhjul, skruyar mm) 
Reparation av båtutrustning 

SvaNning/fräsning av 
alla material 

Thomas Hallin 
Tel 0708-971771 

� 

,c 

, 

Uss klubbhus 
Som mE:dl€TY'I i USS har Du möjliqhd att h4ra 

vårt fina klubbhus för E:QE:n privat f E:st 
l okt - 30 april.

Dd kostar 1200 kr pE:r tillföllE:. 

Om Du är intresserad kontakta klubbhusvärden 
Frideborg Hagman, tel 018-30 25 70. 

Heinz Pichl 

båtmotorkonstruktör med världsrykte 

Uppsala har en gång haft en båtmotorindustri, Nymans Verk

städer, med absolut världsrykte. Chefskonstruktör var Heinz 

Pichl, som sedan länge är medlem i USS. I hamnen kan man 

fortfarande se en av hans konstruktioner i full funktion. 

Heinz har sammanställt delar av sina ritningar och levnads

öden och skänkt dessa till föreningen Nymans Vänner och till 

USS i kopia. Den som vill studera dessa närmare kan vända 

sig till någon i styrelsen. 

Vi i styrelsen tackar Heinz för denna förnämliga gåva och ön

skar honom ett fortsatt gott konstruktörsliv - gärna med marin 

anknytning. 

Leif Engqvist 

Tillvarataqd 

Vid båtupptagningen 2004 tog jag vara på kvarlämnad per

sonutrustning som låg på slänten vid kv 5. Några andra per

soner fanns inte närvarande så jag antog att sakerna blev kvar

glömd av ägaren. Det var två överlevnadsvästar eller om dom 

kallas för räddningsvästar samt en sak till. Den tredje får bli 

kodnyckel för att bekräfta ägandet. 

Ring 018-30 27 04. 
Tycker du att det är värt en ersättning kan du i så fall lämna ett 

bidrag till ungdoms-båtarna. 

Håll högt upp i vind 
Bertil Johnson. 
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Jan Lundmark 
Dirigentvägen 132 
756 54 UPPSALA B PORTO BETALT 

FÖRENINGSBREV 
RETUR TILL: 
UPSALA SEGEL SÄLLSKAP 
SKARHOLMEN, 756 53 UPPSALA 

MÄSSPRISER PÅ MASSOR AV VAROR 

Sil va VHF S 10 med DSC 

Inklusive 1 års abonnemang 

Sjöassistan 

Stockholm radio. 

värde 450 kr. 

• Vattentät mikrofon

• Numerisk knappsats

• Stor tydlig display

• Möjlighet till extern högtalare
Nu 3 295 kr. 

Välkommen 

till en välsorterad f ackhandel ! 

Öppettider 
Mån-Fre 9.30-18.00 
Lör 9.30-14.00 

Sön o helg i april/maj 
11.00-14.00 

DIN BÅTTILLBEHÖRSBUTIK! 

ÖstraÄgatan 95, Uppsala tel. 018 - JO 19 33- fax 018 - 69 44 54

www.uppsala.com/tbsjosport - www.watski.com

) 




